
Referat styremøte Lier MSK 04.09.24 
 
Tilstede: Leder Lars Fredrik, Nestleder Bjørn-Arne, Rune, Børre, Kristin (frem til 18), Ronny og 
Hilde 
 
 
 
Saker:  
 
Sak 1/9 Innkommet post 
 
Styret gjennomgikk innkommet post og fordelte oppgaver.  
Hilde følger opp og svarer ut eposter.  
 
 
2/9  Økonomistatus 
 
Styret gjennomgikk økonomistatus pr 31.08.24.  
Resultat pr august er negativt. Det mangler innbetaling fra NMF etter SpeedcrossNM.  
Kioskinntekter er noe lavere enn utgifter. Styret følger dette opp.  
 
 
3/9  Leder har bedt om å få fratre sitt verv 
 

Styreleder Lars Fredrik har meldt at han ikke ønsker å ta gjenvalg. Valgkomiteen vil 

orienteres om å finne erstatter.  

 

4/9 Deltakelse Motorsportkonferansen. 

Motorsportkonferansen avholdes 9.-10.november p åQuslity Airport Hotel 

Gardermoen.  

Påmeldingsfrist 22.september 

Har vi saker vi ønsker å fremme? Endring i regelverk? Tydeliggjøring i regelverk? Be 

om innspill fra medlemmer? Medlemsmøte?  

Kim, Hilde og Bjørn-Arne har meldt at de kan delta.  

5/9 GoBraap 

Vi er purret på av GoBraap – skal vi ta dette i bruk? 



Sjekke med NMF hvilket system de ønsker å benytte seg av. Dette kan tas opp på 

MSK.  

6/9 Prøvekjøring 

Bjørn-Arne snakker Thomas N Carlsen. Legger ut tidspunkt for prøvekjøring på 

facebook og påmelding i isonen.  

7/9 Tirsdagstrening 

Vi startet tisdagstrening tirsdag 10.september og fortsetter frem til høstferien.  

8/9 Ny bom 

Styret besluttet innkjøp av ny bom inn til anlegget ettersom den gamle ikke fungerer 

optimalt. Bom vil samsnakke med Salto- systemet.  

8/9 Komiteledermøte 

Status lys banedepo.  

Lars Fredrik skaffer lamper. Styret besluttet innkjøp av 12 lamper. Ca kr 40.000,- eks 

mva. Montering onsdag 11.september dugnad med Espen.  

Bruksanvisning på vanningsannlegget: Espen lager ny bruksanvisning 

Klubbløp – avslutning 21.september. Det blir servering av mat. Egenandel.  

Klubben har som mål å få arrangert minst et løp i 2025. Alle må bidra, det oppfordres 

til felles innsats for å få gjennomført på en god måte.  

Det er ønskelig å utrede mulighetene og pris på rist til startgrindene.  

Espen melder at han ikke ønsker å være baneansvarlig fra neste år, men han vil 

fortsatt være tilstede og kan også preppe. Espen legger ut forespørsel i banegruppen 

om hvem som kan ta over stafettpinnen.  

 


